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ide költöznek majd át jelenlegi laká-
saikból a hallgatók. 

A rektorhelyettes elmondta: nyáron 
az egyetemi fenntartású 13 kollégium 
szinte mindegyikében felújítási mun-
kák folytak, a hallgatók napokon be-
lül birtokba vehetik az összességében 
százmilliós nagyságrendű beruházás-
ban megszépült ingatlanokat. A legna-
gyobb változás a Kossuth Lajos sugár-
úti Károlyiban lakókat fogadja majd: 
itt több szinten kicserélték az ablako-
kat, amelyek szúnyoghálót is kaptak, 
és felújították a padlóburkolatot, illet-
ve a nagy közösségi teret is. 

A kollégiumi szobákért szeptember-
től legkevesebb 8750 forintot kell majd 
fizetni fejenként, de lesznek „elit", 11-12 
ezer forintos helyek is. Badó Attila 
hangsúlyozta: a szolgáltatási szintnek 
és komfortfokozatnak megfelelően az 
árakban további differenciálás várha-
tó. A szegedi egyetemi kollégiumokban 
jelenleg nagyjából 3800 férőhely van, 
a nappali tagozatos hallgatók száma 
azonban ennek többszöröse. Aki egyet-
len kollégiumi helyre sem jut be, de 
szociális helyzete indokolná, albérletre 
is fordítható támogatásra pályázhat. 

Ú toMH F O T Ó K s témáról w ü b ü w ü 
i t interneten! W t t t m m m m m l n 
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Négyszer többen is elférnek majd az öthalmi diáklakásokban 

H á r o m iskola 
ü t ö t t e m e g 
a b a n k o t 
mnmmmm&i 
Önkormányzati önrésszel együtt közel 
1 milliárd forint támogatást nyert három 
szegedi iskola a Dél-alföldi regionális 
operatív programban - jelentette be teg-
napi sajtótájékoztatóján Botka László 
polgármester. Csongrád megyében 17 te-
lepülés oktatási intézménye jutott támo-
gatáshoz, Szegeden három. A Rókus n. 
iskola 211 mittió 500 ezer forintot nyert -
többek között a nyelvi laborra, szabadté-
ri oktatóbázisra és az épület teljes aka-
dálymentesítésére költenek. A Tisza-par-
ti Általános Iskola 399 milüó 600 ezer fo-
rintjából jut tornaterem és könyvtár ki-
alakítására, az épület energetikai korsze-
rűsítésére és az alagsor víz elleni szigete-
lésére is. A szőregi Kossuth Lajos iskola 
199 milbó 670 ezer forint pályázati pénz-
hez jutott, melynek köszönhetően több 
más mellett, emeletráépítéssel nyolc új 
tantermet alakítanak ki. A három iskola 
támogatási összege 810, a beruházások 
teljes összege 925 millió forint. 

A jelenleginél akár négyszer több 
hallgató is elfér majd a volt orosz 
laktanya diáklakásaiban a hamaro-
san induló egyetemi megaberuházás 
révén. Nyáron a többi tizenkét kollé-
giumon csinosított az SZTE. 

TOMBACZ RÓBERT 
Néhány héten belül elkezdik a Buda-
pesti úton lévő egykori orosz lakta-
nya, a jelenleg az SZTE gondozásá-
ban álló öthalmi diáklakások felújí-
tását. A négy épülettömbből álló 
komplexumnak pillanatnyilag csak 
az egyik épületében lakhatnak hall-
gatók - a másik három alkalmatlan 
erre. A több mint egymilliárd forin-
tos, részben állami költségvetésből 
finanszírozott felújítás révén az eddi-
gi 240 férőhely jövő őszre 970-re bő-
vülhet - mondta el Badó Attila hall-
gatói és közkapcsolati rektorhelyet-
tes. A megaberuházásban új szolgál-
tatásokkal is bővül a belvárostól leg-
távolabb eső egyetemi kollégium: 
szauna, étterem, sportpálya áll majd 
a hallgatók rendelkezésére. A felújí-
tásban az eddig lakott egyetlen épü-
let is sorra kerül. A kivitelezők janu-
árra elkészülnek az egyik eddig lak-
hatatlan épület újjávarázsolásával - a z e g y k o r i o r o s z l a k t a n y a p a n e l j e k 0 l e s z k é n t s z ü l e t i k ú j j á Fotó: Miskolczi Róbert 
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3 milliárdról pró és kontra 
•4 Folytatás az 1. oldalról 
A pályázattal kapcsolatban Hülvely 
István, a Hunguest Hotels Zrt. vezér-
igazgatója elmondta, a Nemzeti Fej-
lesztési Ügynökség bevonásával vá-
lasztották ki a kivitelezőt, azt, ame-
lyik a legkedvezőbb árajánlatot adta. 
A Szeviép és a Ferroép azért „vihette 
el" mintegy 2,5 milliárd forint plusz 
áfáért a munkát 2009. január 24-i be-
fejezési határidővel, mert félmilliárd 
forinttal olcsóbb ajánlatot tettek, mint 
a versenytárs. 

Arra a kérdésre, nem tart-e attól, 
hogy szó éri a ház elejét, hiszen már 
akkor is támadták, amikor a Szeviép 
jutott hozzá a bontási feladathoz, azt a 
választ kaptuk: félmilliárd forint nagy 
pénz, ennyivel volt kedvezőbb az 
ajánlat. Úgy fogalmazott: „Egy normá-
lis országban ezért senkinek sem jut-
na eszébe támadni a megrendelőt". A 
vezérigazgatónak megemlítettük, 

hogy a Fidesz azért is bírálta az állami 
támogatás odaítélését, mert a párt 
szerint olyan város kapta, amelyik 

nem tradicionális gyógyhely. Hülvely 
erre azt válaszolta, nem foglalkozik 
politikával, ő arra büszke, hogy Szege-

Keddi számunkban je lent meg az is, hogy a par lament sport- és turisztikai 
bizottságának fideszes elnöke, Bánki Erik azt mondta , Szeged esetében politikai 
döntés született: 3 mill iárd forintot kap fürdőfejlesztésre, holott nincsenek 
hagyományai a gyógyturizmusban. Botka László polgármester erre úgy reagált: 
aggasztónak tartja a Fidesz újabb Szeged-ellenes nyilatkozatát. Az e lmúlt 5 
évben a Szegedre látogató turisták száma megduplázódott , a város bekerült a 10 
leglátogatottabb hazai Idegenforgalmi célpont közé. Csongrád megye és Szeged 
térségében található Magyarország és Európa egyik leggazdagabb 
termálvízkincse, tehát ha valahol , akkor itt indokolt a gyógyfürdő építése. 
Felszólította a Fidesz szegedi képviselőit, hogy Szeged érdekében határolódjanak 
el pártközpontjuk ál láspontjától. Gyimesi László, a Fidesz szegedi elnöke nem 
határolódott el a nyilatkozattól, csak annyit tett hozzá: Szeged nem fürdővárosi 
múltjáról híres, de az lehet belőle. Az ál lami támogatásnak örül: számításai 
szerint 4 milliárd forint illeti meg Szegedet a létesítmény kapcsán, végképp nem 
érti, miért akarják a végén másfélért e ladni . A Szeviép nyertes pályázatával 
kapcsolatban kijelentette: ez a Botka-Leisztinger-Pistrul tengely újabb fejezete, 
példa a szocialistákhoz közeli milliárdosok kiszolgálására. 

den a szegedieknek építhet egy fürdőt 
a várossal közösen. 

Bárányi Sándort, a Szeviép Zrt. ve-
zérigazgatóját is megkérdeztük, nem 
tart-e támadástól, hiszen az ellenzék 
eddig is arról beszélt: Szegeden „min-
dent" a Szeviép nyer. Bárányi elmond-
ta, nyílt közbeszerzési eljáráson nyer-
ték a munkát. Az elmúlt 5 évben a 
megyében az M43-as egyik szakaszá-
nak építésén - amelyben csak 15 szá-
zalék erejéig érdekeltek -, a makói 
szennyvíztisztító telepen és egy 
ISPA-tenderen belüli munkán kívül 
nem kaptak feladatot. A makói telep a 
példa arra, hogy van tapasztalatuk 
medenceépítésben, mellesleg az angol 
mérnöki kamara minőségi díjjal jutal-
mazta a kivitelezését. Örülnek a mun-
kának, mivel Szegeden - a saját ma-
guknak épített irodaházon kívül -
nem bizonyíthattak az utóbbi évek-
ben. 

VONATJEGY AZ INTERNETEN 
Szeged is bekapcsolódott a MÁV-Start 
Vasúti Személyszállító Zrt. által elindított 
internetes jegyvásárlási rendszerbe - kö-
zölték tegnap sajtótájékoztatón. Az úgy-
nevezett e-ticket-vásárlás a MÁV-Start Zrt. 
honlapján keresztül érhető el. Az egysze-
ri regisztrációhoz szükség van egy e-mail 
címre, a vásárláshoz pedig a MÁV-Start 
honlapján felsorolt típusú, elektronikus 
vásárlásra alkalmas bankkártyára. A 
tranzakció során az utas kap egy tíz 
számjegyből álló kódof, melynek segítsé-
gével a szegedi vasútállomáson elhelye-
zett internetes jegykiadó automatáknál 
akár néhány perccel a vonat indulása 
előtt is átveheti a menetjegyét, bérletét. 

EGYMILLIÓS ADOMÁNY 
Egymilhó forintos adományt kapott a 
szegedi gyermekkbnika műveseállomá-
sa tegnap egy jótékonysági akció révén, 
amelyben a CBA vásárlói az üzletekben 
megvett Procter&Gamble-termékek árá-
ból 10-30 forinttal járultak hozzá a ne-
mes célhoz. Az adomány fedezi a gyer-
mekdiahzishez szükséges gyógyszerek 
egyhavi költségét, így az arra fordítandó 
összeget egy új, tízmilliós plazmacseré-
lő gép beszerzéséhez használhatják fel. 
Kisgyermekek művesekezelését az or-
szágban egyedül Szegeden végzik, 1980 
óta 500 kicsit láttak el itt. 


